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chtěl bych upozornit na to, že někteří občané nás fotí, kradou naše videa a dávají si je na svoje weby.
Patřičně zvažte, co, kde a jak fotíte a natáčíte. Zde jsou dva odkazy, když jsem já reagoval na FB, tak
jsem byl zablokován!! mám banána!! (u)  (u)  (u)   http://www.brdy.org/content/view/315/38/  a druhý 
https://www.facebook.com/pages/Nechci-zni%C4%8Den%C3%BD-les-v-Brdech-ani-nikde-jinde-stop-ille
gal-offroads/244735055910?fref=ts   
pavelrak 07.02.2014 21:20:01

Se nedivte, vždyť Vy bezohledně drancujete naše lesy! Hanba Vám:-)
Bobr700R 07.02.2014 21:26:15

Autoři videí by měli podat hromadnou žalobu. Nikdo jim nemůže dokázat, že ona fotka
nebo video není právě na jejich soukromém pozemku.
HESP 07.02.2014 21:33:48

Bobr700R>Autoři videí by měli podat hromadnou žalobu. Nikdo jim nemůže dokázat, že
ona fotka nebo video není právě na jejich soukromém pozemku.

   :-D :-D je vidět, že je ten pátek
Hans-quad 07.02.2014 21:36:56

Bimbajs> místo lajdání u Pc proštuduj Autorský zákon B-) ..... na netu je mraky info o
tom ....
Bobr700R 07.02.2014 21:46:49

HESP> Nevím co ti na tom příjde vtipnýho. Kde je v autorským zákoně uvedeno, že si
můžu jen tak něco sdílet? Buď prosím konkrétní a ocituj mi paragraf i odstavec. To platí
i pro tebe Hansi. Takovejm ekozmrdům rozkopat prdel, že se měsíce nevyserou. 
Samozřejmě, výklad zákona je pro každýho subjektivní záležitost.  PS: Minimálně se
může jednat o šíření nenávisti vůči skupině obyvatel a kdyby jste si Vy dva bulíci na
těch stránkách něco přečetli. Zjistíte, že tam dochází i k podněcování trestných činů.
Například tahání lanek mezi stromy, střílení do nás apod.
Bimbajs 07.02.2014 21:56:00

Hanzi, když mě někdo vyfotí, a bez mýho souhlasu mě umístí na jeho web- je to
správný? když napíše, že sem projel zakázanym prostorem- jak ví, že ten prostor není
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soukromej a já nemám svolení majitele? To, že on řekne, že to tak není, to opravdu
ještě nic neznamená! jak ví, že invalidní kolkař nemá povolení do prostoru, kam ostatní
nemůžou? že nemá kolku místo invalidního vozíku? je to stejný jako když někdo
někoho vyfotí, fotku někam umístí a pod ní napíše, že je dotyčný zloděj. Nejdřív se do
těch paragrafů zahloubej ty! ten soustruh ti asi chybí!!vymejšlíš blbosti!!! :lol: :lol: :lol:
pirda 07.02.2014 22:00:00

Bobr700R> je to smutné,ale tohle uvidíš i v reportážích televize.Např:romská odezva
proti člověku který se legálně brání legální zbraní a je soudem osvobozen-na kameru
mluví několik členú menšiny(rozhodně ne netrestaných)a vyřvávají za přítomnosti
policie,že pokud dotyčného potkají,tak ho ,,podřežou,,.A výsledek??????je na
blití-slušný člověk se schovává a policie dělá tři opičky-víme které (n)
Bobr700R 07.02.2014 22:02:14

pirda> Je to tak, naštěstí máme zde: 
http://www.quadmania...d=39&p=29#goto746149 možnost uplatnění vlastního práva.
:-)
RomanPatrol 07.02.2014 22:32:18

Bimbajs> Pravdou je, že jsme díky těmto Brdomrdům kdysi přišli o sponzory, kterým
tento Ekozmrd napsal, že ničíme přírodu u něj v Brdech a přitom jsme jezdili úplně v
jiném okrese. Ještě teď vidím rudě, když si vzpomenu o jakou částku peněz jsme jako
Offroad klub díky tomuto Mlokomrdovi přišli.
pavelrak 07.02.2014 22:41:57

Ty ho znáš? Víš jméno, adresu?
Bimbajs 07.02.2014 22:44:49

mě se strašně líbí jedna věc, já sem napsal něco na FB a byl se zablokovanej- dal sem
tam třeba video s vyvážečkou, jak se zahrabala v lese- pro mě je to uplně normální-
sou tam jen koleje, za rok tam nebudou, stromy kvůli tomu schnout nebudou, dal sem
pár komentářů a byl sem zablokovanej. Přitom tam nám pár ekohajzlů vyhrožuje
zastřelenim, budou natahovat drát mezinstromy, oběsí nás a pod a nic se neděje.
Přitom pan Poustka poukazuje na to, jak lživě diskutujeme a urážíme ostatní.
Ekohajzlíci banána prostě nedostanou. :[ :[ :[
RomanPatrol 07.02.2014 22:52:27

pavelrak> Kdysi jsme to zjišťovali, ten náš Ekozmrd byl z Brna, působil na střední škole
elektrotechnické a z nudy si od PC na ostatních léčil své mindráky. Ale to bylo někdy
před šesti - sedmi lety.
Bimbajs 07.02.2014 23:06:43

vypadá to, že PavelRak dostal taky banána, už sme tři, já, Mladej, Pavel a tipuju na
Bobra700, že to nebude dlouho trvat! :lol: ...
pavelrak 08.02.2014 01:02:05

Jj, ja taky mam ban. Je to učiněny demokrat:-)
caprighia 08.02.2014 09:57:50

Na těch jeho fotkách, kde se "ničí" příroda podle něj asi jako dopadem kilometrového
meteoritu, jsem asi tak z 90% viděl stroje na silnici, parkující u baráku nebo jedoucí po
solidní evidentně upravené lesocestě. Holý čin zoufalé nenávisti.
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koncak 08.02.2014 11:08:31

Ze vas to jeste vzrusuje. (u)  neni to tak dlouho co se tu probiralo
www.zakazvjezdu.cz.pred tim soukrome aktivity nekterych jedincu.k tomu nekolik krat
reportaze nasich oblibenych kanalu na tv,dorazila i ta nejaka telefonicka.emailem ci
dopisem vyhruzka.je to porad dokola. B-)  mimochodem ta akce 2008 jak jsou
bezohledni ctyrkolkazi vyfoceny u hospody jak nicej prirodu :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: tak
tam jsem mezi nima take,a muzu jim poskitnout kompletni zbirku fotek jak jedem po
silnici a podobne. :lol: :lol: :lol: to by sprava silnic a dalnic mohla mit take namitky
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol:   KLIDEK dejtesi teplou snidani a pojdme jezdit at maji ocem
mluvit. :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD venku je hesky.
RomanPatrol 08.02.2014 11:17:07

koncak> Jako vždy, jsi originální. :lol: ;-) :lol:
pirda 08.02.2014 14:13:39

Tak jsem tam šulinovi vod starýho poustky něco písnul :lol:
kyky 08.02.2014 15:35:03

To u nás jsou foto pasti na každém vjezdu do lesa,nebo polní cestu.Jsou hlídány MP,a
pokutě se nevyhneš.Řada kolkařů už to raději prodala.
Bimbajs 08.02.2014 16:29:13

pirda> koukal sem na to (y) bobr už taky dostal banána! :lol: :lol:
Bobr700R 08.02.2014 18:48:24

Bimbajs> Jsou to zoufalí pampeliškožrouti. :lol:
Bimbajs 08.02.2014 20:25:05

jakmile má někdo jinej názor, než pan Poustka, tak má smolíka. :[ jo a když dojdou
argumenty, tak je to samý, prostě se vlákno pročistí a pak má člověk pocit, že je autor
samokecka. Žádný jiný příspěvky tam nejsou!!! :-(
Bobr700R 08.02.2014 20:57:24

Bimbajs> Me zmizla cela vcerejsi konverzace. Misto argumentu jsem byl od autora
upozornen, at nevyhrozuji. :lol: :lol: Pritom jsem se mu snazil poradit, at tohle nedela,
ze to muze spatne skoncit. :lol:
caprighia 08.02.2014 21:03:50

A přitom čtyřkolka může perfektně nahradit chybějící článek v přírodě. Vlci, rysové a
medvědi jsou dávno vystříleni či zdrhli a zvěř nemá žádného přirozeného prohaněče,
aby nezlenivěla. Myslivec vyleze do chaty na stromě, zakrmí a uloví zdravý kus, aby ho
dobře zpeněžil v restauraci. Nebo v dobré (snad) víře spolu s pionýry donese do lesa
seno a žaludy a pak se nám po lesích poflakují znuděné netrénované srny. (je to jako
vozit mouku do Somálska, naučí se akorát natahovat ruku). Bohužel jsem zjistil, že už
je asi pozdě, protože srna si mně ani nevšimne dokud motor brblá, trochu zpozorní
když ho vypnu, ale víceméně jsem jí u zadku. Když jsem naposled vloni byl v Brdech
pěšky a přespal tam, tak mi prase sežralo v noci chleba a pak odešlo (asi do Mníšku) a
ani nepoděkovalo.   (s)
montecristo 08.02.2014 21:14:05
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caprighia>A přitom čtyřkolka může perfektně nahradit chybějící článek v přírodě. Vlci,
rysové a medvědi jsou dávno vystříleni či zdrhli a zvěř nemá žádného přirozeného
prohaněče, aby nezlenivěla. Myslivec vyleze do chaty na stromě, zakrmí a ulový zdravý
kus, aby ho dobře zpeněžil v restauraci. Nebo v dobré (snad) víře spolu s pionýry
donese do lesa seno a žaludy a pak se nám po lesích poflakují znuděné netrénované
srny. (je to jako vozit mouku do Somálska, naučí se akorát natahovat ruku). Bohužel
jsem zjistil, že už je asi pozdě, protože srna si mně ani nevšimne dokud motor brblá,
trochu zpozorní když ho vypnu, ale víceméně jsem jí u zadku. Když jsem naposled vloni
byl v Brdech pěšky a přespal tam, tak mi prase sežralo v noci chleba a pak odešlo (asi
do Mníšku) a ani nepoděkovalo.   (s)

to si musel spát hlubším spánkem než medvědi v zimě :-DD
Jindřiška 08.02.2014 22:54:52

Tak alespoň chvilku jsem byla slavná mezi širší veřejností ;-)
tytyty 09.02.2014 10:06:42

caprighia>A přitom čtyřkolka může perfektně nahradit chybějící článek v přírodě. Vlci,
rysové a medvědi jsou dávno vystříleni či zdrhli a zvěř nemá žádného přirozeného
prohaněče, aby nezlenivěla. Myslivec vyleze do chaty na stromě, zakrmí a ulový zdravý
kus, aby ho dobře zpeněžil v restauraci. Nebo v dobré (snad) víře spolu s pionýry
donese do lesa seno a žaludy a pak se nám po lesích poflakují znuděné netrénované
srny. (je to jako vozit mouku do Somálska, naučí se akorát natahovat ruku). Bohužel
jsem zjistil, že už je asi pozdě, protože srna si mně ani nevšimne dokud motor brblá,
trochu zpozorní když ho vypnu, ale víceméně jsem jí u zadku. Když jsem naposled vloni
byl v Brdech pěšky a přespal tam, tak mi prase sežralo v noci chleba a pak odešlo (asi
do Mníšku) a ani nepoděkovalo.   (s)

  Jo :lol: :-DD
Jaroslav666 13.02.2014 15:49:40

Lesy chystají razie na čtyřkolky (Lidové noviny)   Čtvrtek, 13 Únor 2014 08:47   JAN
CHARVÁT  PRAHA Stovky kilometrů lesních cest, nepřístupný terén a zajímavá zákoutí.
To vše nabízí chráněné krajinné oblasti i bývalé vojenské prostory. Kromě turistů a
dobrodruhů toužících po klidu ale lákají i jezdce na silných strojích, vyhledávající
naopak vzrušení a rachot. Podle správců lesů ale ničí přírodu. Kvůli cenové dostupnosti
těchto strojů a množství půjčoven je jich přitom stále více.  „K neoprávněnému vjíždění
čtyřkolek a motocyklů dochází ve všech námi spravovaných lesích. Ale nejvýrazněji se s
tímto problémem potýkáme v oblasti zrušeného vojenského újezdu Ralsko,” řekla LN
mluvčí státního podniku Vojenské lesy a statky (VLS) Hana Politzerová. Podle ní
čtyřkolkáři porušují zákon o ochraně přírody, protože vjíždí i na vrcholy kopců, které
jsou pod určitým stupněm ochrany přírody. Čtyřkolkáři se navíc podle ní začínají
organizovat do velkých skupin. „Máme informace, že se z tohoto sportu stal
organizovaný byznys. Průjezdy lesy, a nejen těmi našimi, zajišťují za úplatu lidé, kteří
neváhají k této činnosti využívat různé inzertní kanály v čele s internetem. Často se
pak stává, že do lesů organizovaně vjíždí skupiny dvaceti až třiceti čtyřkolek. Dopady
tohoto počínání se pak samozřejmě násobí,” doplnila Politzerová. Proti takto velkým
skupinám navíc správci lesů nic nezmohou a dochází i k potyčkám.  Bezradná je
většinou i policie. Když totiž někdo divokou jízdu nahlásí, jezdci jsou pryč dříve, než se

Stránka 4/8
20.02.2014 20:37:45

Motorkáři.cz



pozor na "ekologický aktivisty"
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=5539&fid=30

spojí telefonní hovor. Podobné zkušenosti jakov Ralsku hlásí i chráněné krajinné oblasti
z celé republiky, například Český ráj či Beskydy, kde v poslední době zjišťují i
organizované skupiny zahraničních jezdců.  Hlídat bude vrtulník s termovizí Také proto
chce proti tomuto sportu nyní zakročit i ministerstvo životního prostředí. Odbor výkonu
státní správy ministerstva sídlící právěv Ralsku v těchto dnech rozesílá e-maily, v nichž
žádá o pomoc a spolupráci nejen VLS, ale i vojenskou policii a Policii ČR. Dle e-mailu
bude nyní hrozit jezdcůmaž stotisícová pokuta. Zatím se tyto pokuty pohybovaly spíše
v řádu tisíců.  Koordinovanou razii potvrdil i zástupce ředitele odboru Jiří Holý. „Ano,
máme tu s těmito jezdci stále větší problém a chceme ho řešit důrazněji. Podrobnosti
ale sdělovat nebudu,” uvedl. Policie ČRpouze sdělila, že plánuje ve spolupráci s lesní
stráží v dotčených oblastech speciální akce. „Budeme využívat i vrtulník s kamerou a
termovizní technikou k odhalování a dokumentaci tohoto druhu protiprávního jednání,”
uvedl tiskový mluvčí Policejního prezidia Jozef Bocán.  Existenci hromadných jízd
potvrdil i prezident občanského sdružení Čtyřkolkáři Jiří Ledvinka. Sám podobné akce
pořádá. Ovšem podle jeho slov výhradně na pronajatých místech či se souhlasem
dotčených úřadů. Organizováním těchto legálních jízd chce soustředit jezdce na
konkrétní místa a zabránit spanilým vyjížďkám po chráněných oblastech. Úplně jim ale
zamezit nedokáže.  „Klubovny sdružující se jak z okresů, měst, tak vesnic a podobně
jsou po celé republice. Nedokážeme našimi akcemi předejít všem těmto
nepříjemnostem ani neručíme za pár pitomců, co se prohání lesem protizákonně,” řekl
Ledvinka. Nikdy prý však neslyšel o tom, že by za ilegální jízdu někdo vybíral peníze. 
Zbraně na obou stranách Ledvinka však také poukázal na jeden zásadní problém.
Čtyřkolkáři dnes skoro nemají kde legálně jezdit. V oblíbených lokalitách totiž přibývá
zákazových značek. „Všechna místa, kde se dalo jezdit, se pomalu zavřela, většinou
proto, že tam zelení našli nějakého broučka. To je i případ Ralska. Nikdo s námi nechce
komunikovat – kraje, města ani ministerstva,” zlobí se Ledvinka, podle kterého by
úřady jejich požadavky přehlížet neměly. Dnes už se totiž jedná o velmi populární a
rozšířený sport s mnoha tisíci jezdců a hrozí další přibývání konfliktů mezi čtyřkolkáři a
správci lesů.  V minulosti se podle Ledvinky staly i případy, kdy někdo natáhl mezi
stromy drát nebo rozsypal hřebíky. Agresivně si obě skupiny vyhrožují i na
internetových fórech a policie na Mladoboleslavsku eviduje i případ, kdy myslivec po
jezdci vystřelil. Zbraň údajně nezřídka vozí i jezdci čtyřkolek. „Zbraň vozím na obranu,
protože myslivci ji také mají. Pokud se s tím něco neudělá, je otázka času, kdy dojde k
neštěstí,” řekl anonymně LN jeden z jezdců.  O problém se nyní začal zajímat i nový
náměstek ministra životního prostředí Vladimír Dolejský, který dlouhá léta pracoval v
lesnictví a se čtyřkolkáři má bohaté zkušenosti. Spíše než represi by preferoval
kompromis. „Možností řešení je vymezení legálních tras či areálů v místech, kde
nemůže docházet k ohrožení přírodních hodnot území a rušení živočichů, primárně by
však taková místa měla být hledána zejména mimo zvláště chráněná území, například
v bývalých vojenských cvičištích či lomech,” uvedl Dolejský.  Vojenské lesy o tomto
kroku již v minulosti právě v oblasti Ralska uvažovaly. Jenže jak jezdců přibývalo, z
nápadu sešlo. „Nakonec jsme od tohoto záměru upustili s podezřením, že na tomto
vymezeném území by pravidla dodržovala pouze část těchto motoristů a že by tato pro
nás nákladná opatření stejně nevedla k úplné eliminaci neoprávněných vjezdů do
ostatních prostor,” dodává Politzerová.  Vjezd mimo silnice je až na několik výjimek
zákonem zakázán  * Čtyřkolky smí jezdit po všech pozemních komunikacích, jako jsou
silnice, dálnice či místní komunikace. Na účelové komunikace, jako jsou pole či lesní
cesty, smí vjet, jen pokud to nezakazuje zákazová značka či zábrana. Lze si také
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vyjednat vjezd u příslušných úřadů nebo dojet k vlastní nemovitosti. * Čím čtyřkolky v
lesích škodí? Rušivě působí na volně žijící zvířata: na běžnou lesní zvěř (jeleni, srnci) i
na ohrožené a chráněné druhy (tetřevi, vzácné šelmy). Vozidla projíždějící mimo lesní
cesty poškozují stromky a další vegetaci a způsobují v půdě erozní rýhy. Hluční jezdci
obtěžují i ostatní návštěvníky. Ruší turisty a rekreanty, kteří hledají v přírodě klid. *
Bez zvláštního povolení či oprávnění je zakázán vjezd na všechny účelové komunikace,
které se nachází na území chráněných krajinných oblastí. Do lesů či luk mimo zvláštní
ochranu je zakázán vjezd, pokud je zde umístěna značka zákazu či závora. Mimo
jakékoliv komunikace je jízda zakázána vždy.
Luboš 13.02.2014 20:03:45

mě fascinuje, kolik interpretací zákona se objevuje, nějaký čas zpátky byl v televizi šot,
kde ukazovali, jak si řidiči zkracují cestu přes pole, aby se vyhnuli uzavírce. Na dotaz
redaktora policie odpověděla, že toto konání nemůže pokutovat, protože v naší
republice zákon nezakazuje vjezd na pole a je třeba říct, že pole bylo na šrot. Z
předchozího příspěvku jsem zase pochopil, že přijdu o barák, když přelezu příkopu. Pak
se v tom vyznej
minelab 13.02.2014 20:09:20

Za chvíľku to bude ako na Slovensku aj u vás (n) (n)
Karelhonda 13.02.2014 20:11:26

Jarda666 :-DD Jardo koupíme si kola a budeme jezdit na kolech.  Bude prdel. Doufám,
že ne ta moje.  -------------------------------------------------------------------  Zebo je
pětiletý Nigerijec, který má jen jednu nohu, jednu ruku a jedno oko.  Každý den musí
jezdit pro vodu k deset kilometrů vzdálenéstudni na starém bicyklu, který má křivá
kola, nefunkční brzdy a jen jeden pedál.  Pokud mi přispějete částkou 50 Kč, pošlu vám
videonahrávku, je to fakt prdel...
caprighia 13.02.2014 20:25:31

Nechcete někdo dvě kolky ? Vyměním Polarise 800 a Linhaje za postarší kabriolet....
:´-(
Jaroslav666 13.02.2014 20:27:37

Karelhonda> Karle kolo jsem si koupil chvilku před kolkou a tak si dovedeš představit
kolik jsem asi na něm najel :lol: :lol: To byla nejhorší investice v životě to kolo, přímo
úlet:lol:
Číro 13.02.2014 20:40:18

caprighia> Pokud ti stačí kabrio ze 12 roků starýho Partnera,odpářu mu střechu.(na
počkání) :lol:
caprighia 13.02.2014 20:43:40

Měl jsem na mysli spíš Triumph Spitfire a tak..... :lol:
pirda 14.02.2014 19:37:13

caprighia> Já chtěl CA,ale ted si asi koupím koloběžku a kolečkové brusle-to bude
nářez :lol:
caprighia 14.02.2014 20:01:51

Jezdit budu jen za sněhové vánice, husté mlhy či dlouhodobé průtrže mračen. Jako
bych ten vývoj tušil a pro jistotu jsem si na podzim koupil motorku.
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Zkurvystátbordelistán.
pirda 14.02.2014 20:42:36

caprighia> kříženej s Absurdistánem a vyjde Ti taková ta ,,malá připrcatina ve středu
evropy :lol: :lol: :lol:
keeper 14.02.2014 21:05:54

pirda> videl bych to na KOKOTISTÁN :[ :[
pazout78 14.02.2014 23:44:39

tak kameru asi nechám zítra doma :
www.weber 17.02.2014 18:18:59

Tady jsou informace o aktuálních stavech vašich hlášení a šetření. Kdybychom
potřebovali další informace, touto cestou bychom se vás dotázali. Historie Nahlásili jste
stránku Nechci zničený les v Brdech ani nikde jinde – stop illegal offroads! za to, že
obsahuje nenávistné slovní projevy nebo symboly. Zavřít Stav	Tato stránka nebyla
odebrána. Podrobnosti	 Děkujeme, že jste si našli čas a nahlásili nám obsah, který
podle vašeho mínění porušuje naše Zásady komunity. Taková hlášením tvoří důležitou
součást naší snahy učinit z Facebooku bezpečné a příjemné prostředí. Zkontrolovali
jsme stránku, kterou jste nahlásili jako obsahující nenávistný jazyk nebo symboly, a
zjistili jsme, že neporušuje naše Zásady komunity. Poznámka: Pokud máte problém s
něčím na stránce, nahlaste obsah (např. fotku) a nikoli celou stránku. Tímto způsobem
budeme moci vaše hlášení přesněji prověřit. Chápeme, že tuto stránku už nechcete dál
vídat. Tady je několik věcí, které můžete udělat: Datum hlášení	15 únor Vlastník	 
Nechci zničený les v Brdech ani nikde jinde – stop illegal offroads! Důvod	Projev nebo
symbol nenávisti Sdělte nám svůj názor Požádat uživatele Nechci zničený les v Brdech
ani nikde jinde – stop illegal offroads! o odebrání této stránky
www.weber 17.02.2014 18:19:42

tak jsem je nahlásil, ale takhle to dopadlo... prostě je nezablokujou... (u)
keeper 17.02.2014 19:58:38

www.weber> viz prizpevek #39...
Bimbajs 17.02.2014 20:22:54

keeper> máš ZASE pravdu přecedo! :[
JaNy 18.02.2014 19:18:03

Chlapi neviem ako to je u vas, ale u nas je jazdenie na 4kolke alebo motorke v prirode
trestny cin...za to pridete o vodicak a kludne mozete ist do basy... (n) takze tak....
Inak ta stranka s tym MLOKOM je paradna...Uz davno som nevidel tak dobre videa
pokope :D
koncak 18.02.2014 19:24:15

JaNy> za chvili to bude i tady.a pak si muzem navzajem gratulovat, (y)
RAS 18.02.2014 19:26:41

U nás maj naštěstí poslanci starosti spíš o to kde co ukrást a na koho to hodit takže na
zákony moc času nezbývá. Natož na takovou pičovinu jako je zavírání lidí za projetí
loukou nebo lesem. I když věřím, že nějakýmu ekokoko by se to moc líbilo.  Asi máte
větší kriminály do těch našich už se nikdo nevejde :lol: (u)
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Jindřiška 18.02.2014 20:26:33

www.weber>tak jsem je nahlásil, ale takhle to dopadlo... prostě je nezablokujou... (u)

 Já jsem ho nahlásila za to že zneužil a distribuoval moje video a výsledek tentýž jako u
tebe (n)
Kosťa_Kostič 18.02.2014 21:05:36

Takto vypadá VEŘEJNÝ ZÁJEM.
keeper 18.02.2014 21:27:49

Jindřiška> viz prizpevek #39..
koncak 18.02.2014 21:32:07

keeper>Jindřiška> viz prizpevek #39..

 napis race viz prispevek 43 :lol: :lol: :lol:
Jindřiška 18.02.2014 21:37:53

koncak>keeper>Jindřiška> viz prizpevek #39.. napis race viz prispevek 43 :lol: :lol:
:lol:

 Ale to nebylo porno kluci :lol:
pazout78 18.02.2014 21:40:50

škoda :-D
koncak 18.02.2014 21:54:06

Jindřiška> 

Jindřiška 18.02.2014 22:04:27

koncak>Jindřiška> 

 Hej já nejsem taková šeredka :lol: :lol: :lol:
koncak 18.02.2014 22:10:08

Jindřiška> neprovokuj. :-P
KankX 20.02.2014 09:45:16

jeden clanek k tematu ;-) http://www.lupa.cz/c...race-je-mu-to-jedno/
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